

GROUND  
ARRANGEMENT  
地接配套

2 TO GO  
星期二出發  
TUESDAY

Tour Code: CN6&7

# 6 or 7 Days A Slow Journey – Sun Link Sea / Sun Moon Lake / Kaohsiung / Fruit picking 六&七天 輕鬆漫遊:杉林溪 / 日月潭 / 高雄 / 台中採果

## DAY 01: ARRIVAL TAIWAN - TAOYUAN

\* Departure by scheduled flight to Taoyuan International Airport, transferred to your hotel, follow by free day.

### 第一天: 接機 / 酒店

\* 搭乘豪華客機前往美麗寶島台灣, 抵達後將由專業導遊接機前往住宿之飯店。

## DAY 02: TAOYUAN / HSINCHU / BEIPU OLD STREET / TAICHUNG / 921 EARTHQUAKE MUSEUM / SUN LINK SEA (waterfall· take shuttle bus to visit an amusement park· walkway) (B/L/D)

\* **Beipu Old Street:** It's a gathering place for Hakka. The Monuments nearby are full of nostalgic feeling. There are all kinds of local dishes, dried persimmon especially.

\* **921 Earthquake Museum of Taiwan:** On September 21, 1999, the central part of Taiwan was struck by an earthquake that registered 7.3 on the Richter Scale. The 921 Earthquake Museum of Taiwan was designed to inform the public and school children about earthquakes and disaster readiness.

\* **Sun Link Sea:** It's able to maintain an average temperature of 20°C, which makes the area a perfectly ideal place to travel.

### 第二天: 桃園 / 新竹 / 北埔老街 / 台中 / 霧峰921地震教育園區 / 杉林溪 (瀑布·遊園車·步道) (早餐/午餐/晚餐)

\* **北埔老街:** 是客家聚落, 附近的古蹟景點都充滿著懷舊味道, 小吃眾多, 尤其是名產『石柿餅』。

\* **霧峰921地震教育園區:** 1999年9月21日, 台灣發生芮氏規模7.3的強烈地震, 為提醒大眾重視防震及救災措施, 改建「地震紀念博物館」。

\* **杉林溪:** 保持原始自然風貌, 終年雲霧繚繞, 平均氣溫在20度C, 氣候涼爽, 四季均適宜渡假旅遊。

## DAY 03: TAIWANESE TEA CENTER / CHIAYI / HINOKI VILLAGE / KAOHSIUNG / FO GUANGSHAN / VIGOR KOBO GOLDEN CASTLE / NIGHT MARKET (B/L)

\* **Hinoki Village:** Taiwan Governor General Office in Japanese Occupation Period, Cypress Forest Life Village is all using cypress wood. We offer you a cultural and creative leisure place of cultural value and creativity.

(Toy Museum & Chiayi Story village – own expenses)

\* **Fo Guang Shan Buddha Memorial:** It was built in 1998, The Master arrived in India to teach Buddhism doctrine, Tibetan lama give tooth relic and hope to build a museum in Taiwan. Main Hall place tooth relic.

### 第三天: 竹山茶藝館 / 嘉義 / 檜意森活村 / 高雄 / 佛陀紀念館 / 維格城堡伴手禮專賣店 / 夜市 (早餐/午餐)

\* **檜意森活村:** 日治時期, 這裡是官方宿舍, 建材以阿里山檜木為主, 將過去的宿舍建築, 轉換為特色商店與展覽空間。(玩具博物館·嘉義故事館—自費)

\* **佛陀紀念館:** 興建緣起於1998年星雲大師至印度菩提伽耶傳授國際三壇大戒, 西藏喇嘛「貢噶多傑仁波切」贈送佛牙舍利, 並表達盼能在台灣建館供奉的心願, 主館供奉佛牙舍利。

## DAY 04: THE PIER 2 ART CENTER / BANANA WHARF / NANTOU / NEW ERA ART VILLAGE / ABORIGINAL PRODUCT SHOP / SUN MOON LAKE / TAICHUNG / NIGHT MARKET (B/L)

\* **The Pier-2 Art Center:** Sugar stored at here in the past, and now is creative qualities exhibition.

\* **Banana Wharf:** In 1960, we exported banana to Japan. It is called "Banana Wharf" because of we exported large banana.

\* **New Era Art Village:** you can overlook downtown. The artist Lin Yuan's works spread the park, you can work around the park and enjoying his works.

\* **Sun Moon Lake:** It is the largest lake in Taiwan, and is comprised of the diamond-shaped Sun Lake and curved Moon Lake. This beautiful alpine lake is divided by tiny Lulu Island; the eastern part of the lake is round like the sun and the western side is shaped like a crescent moon, hence the name "Sun Moon Lake".

### 第四天: 駁二藝術特區 / 香蕉碼頭 / 南投 / 牛耳藝術村 / 山地特產中心 / 日月潭 / 台中 / 夜市 (早餐/午餐)

\* **駁二藝術特區:** 過去儲放魚粉與砂糖, 現在是充滿城市創意特質的展演地。

\* **香蕉碼頭:** 50年代臺灣香蕉大量出口日本, 高雄香蕉碼頭因為大量出口香蕉而有此名稱。

\* **牛耳藝術村:** 可俯瞰埔里市區, 素人藝術家「林淵」作品遍布園區, 漫步其中, 隨時可欣賞到石雕創作。

\* **日月潭:** 台灣最大的淡水湖泊, 也是最美麗的高山湖泊。潭面以拉魯島為界, 東側形如日輪, 西側狀如月鉤, 故名日月潭。

011017 (1/2)

\* Terms and Conditions apply \* Cash term \* Peak season surcharge applies \* Price subject to change without prior notice

Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,  
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,  
50480 Kuala Lumpur  
Fax: +603-6200 1811  
Website: www.summitholidays.com.my  
Email: enquiries@summitholidays.com.my  
f summitholidays.com.my  
☎ +603-6200 1800



# SUMMIT HOLIDAYS

Beyond Travel Expectations

(84929-D) (KKKP 0113)

**GROUND  
ARRANGEMENT  
地接配套**

**2 TO GO  
星期二出發  
TUESDAY**

**Tour Code: CN6&7**



# 6 or 7 Days A Slow Journey – Sun Link Sea / Sun Moon Lake / Kaohsiung / Fruit picking

## 六&七天 輕鬆漫遊杉林溪 / 日月潭 / 高雄 / 台中採果

**DAY 05: FRUIT PICKING / SIGHTSEEING ON FREEWAY / TAIPEI / HANDICRAFT CENTER / MARTYRS SHRINE / NATIONAL CKS MEMORIAL HALL / XIMENDING / NIGHT MARKET (B/L)**

\* **Martyrs' Shrine:** To view an elaborate ceremony of changing guards hourly.

\* **National CKS Memorial Hall:** Is the most impressive monument to the great Chinese Hero. The hall's enormous marble adifice towers over landscaped garden, graceful pavilions and placid ponds. The bronze statue of late President Chiang Kai-Shek looks out over the city from the main building.

**第五天: 台中石岡採果 / 國道風光 / 台北 / 天祿藝術中心 / 忠烈祠 / 中正紀念堂 / 西門町 / 夜市 (早餐/午餐)**

\* **忠烈祠:** 祠內供奉著歷年忠勇犧牲的烈士牌位及建國史跡圖片, 並能觀賞衛兵換班交接儀式。

\* **中正紀念堂:** 整個建築充分顯示中國特色之美, 氣勢雄偉, 公園內名花異卉, 小橋流水, 景觀壯麗。

**DAY 06: {CN6} TRANSFER TO AIRPORT FOR DEPARTURE (B) (NO GUIDE SERVICE)**

**{CN7} FREE DAY (B)**

**第六天: {CN6} 送機 (六天團) (早餐) (不含导游)**

**{CN7} 自由活動 (七天團) (早餐)**

**DAY 07: {CN7} TRANSFER TO AIRPORT FOR DEPARTURE (B) (NO GUIDE SERVICE)**

\* After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport.

**第七天: {CN7} 送機 (七天團) (早餐) (不含导游)**

**Hotel:**

Taoyuan - Holiday Inn Express or similar

Sun Link Sea : Sun Link Sea Hotel or similar

Kaohsiung : Khan Hotel or similar class

Taichung : Hotel Reve or similar class

Taipei : Asia Pacific Hotel or similar class

桃園 : 智選假日或同級

杉林溪渡假飯店或同級

高雄 : 康瀚行旅或同級

台中 : 威汀或同級

台北 : 淡水亞太飯店或同級

Departure Date (Every TUE) Valid till: 01/10/2017 – 31/03/2018	ADULT TWIN	ADULT SINGLE	CHILD TWIN	CHILD WITH BED	CHILD NO BED	TIPPING (Collect in Taiwan)
<b>2017</b> OCT: *03, *10, 17, 24, 31 NOV: 07, 14, 21, 28 DEC: 05, 12, *19, *26	<b>CN6 (6 DAYS TOUR)</b>					
	RM 1198	RM 1898	RM 1198	RM 1038	RM 878	NTD600
	<b>CN7 (7 DAYS TOUR)</b>					
	RM 1328	RM 2188	RM 1328	RM 1148	RM 968	NTD700
<b>2018</b> JAN: 02, 09, 16, 23, 30 FEB: 06, *20, 27 MAR: 06, 13, 20, 27	<b>CN6 (6 DAYS TOUR)</b>					
	RM 1278	RM 1968	RM 1278	RM 1118	RM 938	NTD600
	<b>CN7 (7 DAYS TOUR)</b>					
	RM 1398	RM 2228	RM 1398	RM 1218	RM 1018	NTD700
* <b>Peak Season surcharge:</b> Oct 03 <+RM 98.00 per person> / Oct 10 <+RM 48.00 per person> / Dec 19 <+RM 88.00 per person> / Dec 26 <+RM 268.00 per person> / Feb 20 <+RM118.00 per person>						
<b>Blackout Date : 13/02/2018</b>						

011017 (2/2) (A20S10)

\* Terms and Conditions apply \* Cash term \* Peak season surcharge applies \* Price subject to change without prior notice

**Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,  
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,  
50480 Kuala Lumpur**  
Fax : +603-6200 1811  
Website : [www.summitholidays.com.my](http://www.summitholidays.com.my)  
Email : [enquiries@summitholidays.com.my](mailto:enquiries@summitholidays.com.my)  
[summitholidays.com.my](http://summitholidays.com.my)  
☎ +603-6200 1800



**SUMMIT HOLIDAYS**  
*Beyond Travel Expectations*

(84929-D) (KKKP 0113)